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Protokół nr 119/24 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 23 kwietnia 2024 r. 

w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:06 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

Wiesława Mania. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej komisji stałej 

Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, których listy obecności znajdują się w materiałach 

komisji.  

PRZEBIEG POSIEDZENIA:  

Przewodnicząca obrad Wiesława Mania dokonała podsumowania działalności Komisji 

Budżetu i Finansów w kadencji 2024-2029, składając w związku z tym stosowane 

podziękowania za pracę i współpracę z wyżej wymienioną komisją stałą Rady Miejskiej 

w Mosinie. 

Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2024, który znajduje się w materiałach komisji, 

wraz z autopoprawkami. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− przyczyn proponowanego wzrostu wydatków bieżących w stosunku do dochodów 

bieżących w przedmiotowej zmianie budżetowej; 

− propozycji zwiększenia środków finansowych przeznaczonych na wynagrodzenia; 

− propozycji zmniejszenia dochodów majątkowych w ramach przebudowy i rozbudowy 

przedszkola integracyjnego na ul. Topolowej w Mosinie; 

− propozycji zmniejszenia wysokości środków finansowych przeznaczonych na projekt 

kanalizacji na terenie Rogalina, Świątnik, Radzewic, Mieczewa; 

− propozycji zmniejszenia wysokości środków finansowych przeznaczonych na projekt 

kanalizacji na terenie Dymaczewa Starego, Dymaczewa Nowego, Borkowic i Bolesławca; 

− propozycji zmniejszenia wysokości środków finansowych przeznaczonych na projekt 

ul. Sikorskiego i ul. Podgórnej w Rogalinku; 

− propozycji zmniejszenia wysokości środków finansowych przeznaczonych na projekt 

połączenia ul. Konopnickiej z ul. Strzelecką w Mosinie oraz mostem na kanale Mosińskim; 

− projektu odwodnienia ul. Podgórnej i obszaru ul. Mostowej w Rogalinku; 

− propozycji zwiększenia wysokości środków finansowych przeznaczonych na koncepcję 

drogową dla Czapur i Wiórka; 

− propozycji zmniejszenia wydatków z tytułu opłaty za administrowanie zasobem 

lokalowym użytkowanym przez jednostki OSP Gminy Mosina i przeniesienia ich 

na świetlice wiejskie; 

− niewystarczającej wysokości środków finansowych przeznaczonych na podwyżki 

wynagrodzeń nauczycieli w wysokości 30% w gminie Mosina przekazanych z budżetu 

państwa, wysokości środków finansowych, które musi w związku z tym wyłożyć na ten cel 

Gmina Mosina, dotychczasowych efektów działań mających na celu pozyskanie 
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brakujących środków finansowych ze źródeł zewnętrznych oraz planów zaradzenia tej 

niekorzystnej sytuacji; 

− środków finansowych przeznaczonych na odrestaurowanie figury Matki Boskiej 

w Rogalinie; 

− potrzeby oczyszczenia figury św. Jana Nepomucena w Mosinie; 

− zadania „Cyberbezpieczny Samorząd w Gminie Mosina”; 

− przyczyn urealnienia budżetu Gminy Mosina na rok 2024 dopiero po przeprowadzonych 

wyborach samorządowych; 

− potrzeby szerszego wyjaśniania przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Mosinie 

proponowanych zmian budżetowych; 

− proponowanych zmian w gospodarce śmieciowej w zakresie wynagrodzeń; 

− propozycji zwiększenia wysokości środków finansowych na usługi w ramach gospodarki 

śmieciowej; 

− trudnej sytuacji budżetu Gminy Mosina w roku 2024 i jego perspektyw w latach 

następnych. 

Udział w niej wzięli: radny Jan Marciniak, radna Wiesława Mania, radny Ziemowit Maląg, 

radny Robert Borkiewicz, radna Elżbieta Jarecka i radny Andrzej Raźny. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka, 

Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman 

Kolankiewicz oraz Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

W trakcie tej dyskusji, na Salę Posiedzeń przybył radny Andrzej Raźny, tak więc odtąd 

w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów udział brało 11 jej członków. 

Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mosina na lata 2024-2034, który znajduje się 

w materiałach komisji. 

W dyskusji radny Andrzej Raźny poruszył temat stanu realizacji wypłaty wszystkich 

wyrównań w „budżetówce”. 

Odpowiedzi w powyższej sprawie udzieliła Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 8 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” – wniosek nr 1 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 wraz z autopoprawkami. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 8 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” – wniosek nr 2 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mosina na lata 2024-2034 

wraz z autopoprawkami. 

Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka przedstawiła zarządzenie nr 53/2024 Burmistrza 

Gminy Mosina z dnia 5 kwietnia 2024 r. dotyczące zmiany budżetu Gminy Mosina na rok 

2024. 

Prowadząca obrady Wiesława Mania stwierdziła, że członkowie Komisji Budżetu i Finansów 

otrzymali sprawozdanie z dochodów i wydatków za I kwartał 2024 roku. Następnie Skarbnik 

Gminy Mosina Tatiana Cynka udzieliła odpowiedzi na pytania radnego Andrzeja Raźnego, 

które między innymi dotyczyły wskazania przyczyn osiągnięcia tak dużej nadwyżki. 
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Radny Jan Marciniak przedstawił refleksje związane ze swoją kończącą się pracą 

w samorządzie Gminy Mosina i złożył w związku z tym stosowne podziękowania. 

Do powyższego wystąpienia odnieśli się: przewodnicząca obrad Wiesława Mania, Skarbnik 

Gminy Mosina Tatiana Cynka oraz Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak. 

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ BUDŻETU i FINANSÓW: 

1. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na rok 2024 wraz z autopoprawkami. 

2. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mosina na lata 2024-2034 wraz z autopoprawkami. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 19:05.  

protokołował przewodniczyła 

(-) Piotr Sokołowski (-) Wiesława Mania 


